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متن پرسش

استاد عزیز سلام: حسن و قبح ذاتی آیا به خوب و بد دانستن فطری انسانها بر می گردد یا به جزات

بیشتری هم می پردازد؟ ممنون.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ظاهراً متکلّمانِ شیعه و معتزله به همین نکته نظر دارند که خداوند با توجه

به اینکه حُسن و قبح را انسانها در فطرت خود میشناسند، آنها را توصیه به انجام حُسن

کردهاست. ولی چون بشر همیشه نمیتواند مصداقهای حسن و قبح را درست تشخیص دهد،

شریعت به کمک او میآید. پس عملاً شریعت الهی تفصیلِ فطرت انسانها است. موفق باشید


